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Osadní výbor Lhota u Červeného Kostelce 

____________________________________________________ 

Zápis z jednání osadního výboru Lhota ze dne 18.6.2024 

Předseda: Lenka Vlčková  

Členové:  

Petra Špatenková 

Tomáš Oždian  

Petr Hejzlar 

Lubomír Křivda 

Omluveni: Marcela Kollertová, Michal Lelek, Pavel Kulda, Zbyněk Mudroch 

Hosté: Jiří Regner - místostarosta 

 

Předsedkyně přivítala přítomné členy OV a pana místostarostu.  

Slova se ujal pan místostarosta a informoval členy OV o investičních akcích probíhajících v Červeném Kostelci. Poté se 

členové OV dotazovali pana místostarosty: 

Oprava ulice Bratří Čapků – stále platí, že do konce tohoto roku 2024 by měl být hotový projekt na opravu ulice. 

V tomto projektu by měla být zahrnuta i rekonstrukce návsi ve Lhotě.  

Členové OV doporučují radě města, aby město požádalo ČEZ o zřízení přípojky na návsi ve Lhotě. 

Kanalizace „za potokem“ - u této investiční akce se stále řeší a vytváří projektová dokumentace. 

Ulice u 9. křížů (za hospodou) – město zde do budoucna plánuje realizaci asfaltové cesty a zřízení několika parkovacích 

míst. 

Šatny v sokolovně ve Lhotě – v současné době se projektuje rekonstrukce šaten a sociálního zařízení ve lhotecké 

sokolovně. Cílem je, aby prostory získaly širší možnosti společenského a kulturního využití. 

Kontejnerová místa na tříděný odpad – Členové OV vyjádřili zklamání nad špatným načasováním při odstraňování 

kontejenrů na plasty a papír (nejdříve měly být vydány nové popelnice a až poté mělo dojít k odstranění kontejnerů).  

Členové OV doporučují radě města zbylá kontejnerová stanoviště rekonstruovat a vzhledově zatraktivnit. 

Hřiště ve Lhotě – Členové OV doporučují radě města umístění Basketbalového koše na hřiště ve Lhotě a do budoucna 

doporučují zrealizovat umístění lezecké stěny na tomto hřišti. 

Kanalizace ulice zemědělská – Členové OV doporučují umístění ochranného zábradlí (případně svodidla) u propustky 

pod cestou, mezi domy čp. 95 a 445.  

Koš u kapličky ve Lhotě – OV navrhuje umístění odpadkového koše v blízkosti kapličky ve Lhotě. Na lavičce a schodech 

často sedává mládež a nechává po sobě nepořádek. Přesně umístění koše prosím řešit s předsedkyní paní Lenkou 

Vlčkovou.   

Cesta před vlakovým nádražím – Členové OV navrhují opravit cestu před budovou vlakového nádraží – jsou zde „VLNY“ 

a je to nebezpečné.  

Občané mohou využít pro své připomínky nebo podněty aplikaci Mobilní Rozhlas nebo přes webové rozhraní 

ZmapujTo. Systém se postará o předání podnětu konkrétní samosprávě, tedy Městu Červený Kostelec, který je 

bude řešit. Zápisy ze zasedání OV jsou umístěny na vývěskách v ul. Bratří Čapků  

a u Berků. V elektronické podobě na stránkách Města Č. Kostelec ve složce osadní výbory.  

Zapsala Petra Špatenková 


